
Mikroregion Sokolov – východ 
  Karlovarský kraj 

Zápis ze zasedání rady svazku dne 10.9.2009 
 
Dne 10.9.2009 se uskutečnilo zasedání rady svazku Mikroregionu Sokolov – východ  na 
obecním úřadě Jenišov za účasti zástupců členských obcí a manažera.  
Přítomni: Ing. Ivan Stefan, Jiří Ošecký, Ivan Truksa, Ing. Josef Hora, Pavel Pešek, Jiří 

Valenta, Ph.D Ing. David Cervan, Miloslav Matoušek, Anna Klímová, Ing. 
Miroslav Makovička 

Omluveni:  Jaroslav Hlavsa, Miroslav Bouda 
Host:  
 
Jednání zahájil ve 14,30 hod. starosta obce Jenišov I. Truksa a předseda svazku Ing. Ivan 
Stefan, který přivítal účastníky zasedání rady na půdě obecního úřadu Jenišov. Ing. Stefan v 
úvodu konstatoval, že rada je usnášeníschopná.  
 
 
1/ Úvod, program jednání: 

Předseda svazku přečetl návrh programu jednání rady svazku. Rada svazku tento program 
jednání odsouhlasila. Zasedání se řídilo následujícím programem: 
 
1/ Úvod 
2/ Kontrola usnesení z minulých zasedání 
3/ Projekt ReSource 
4/ Projekty ROP  
5/ Cyklostezka po rekultivovaných výsypkách 
6/ Informace o hospodaření  
7/ Informace 
8/ Různé  

 
2/ Kontrola usnesení z minulých zasedání 
Usnesení z poslední rady:  
 
Usnesení č. 2 z 12.5.09: Rada svazku schvaluje mimořádný příspěvek na spolufinancování 
projektu ve výši ročního pravidelného příspěvku a ukládá manažerovi do příštího zasedání 
zaslat obcím „motivační dopis“. 
Plnění: Dopis zaslán, splněno. 
 
Ostatní usnesení splněna. 
 
3/ Projekt ReSource 
 
3/1 Informace o jednání s Ing. Štěpánkem a hejtmanem KK – přednesl Ing. Stefan. Na 
schůzce, která se uskutečnila minulý týden, Ing. Štěpánek přislíbil za SUas veškerou jak 
finanční, tak i personální pomoc. Na obratu v postojích se vedle velkého úsilí předsedy 
podepsali další příznivci projektu např. Ing. Zuleger, p. Matyo. Dále vydatně pomohl 
starosta Chodova Ing. Hora a starosta Sokolova Ing. Jakobec.  
 
Usnesení č. 1: Rada svazku ukládá manažerovi a předsedovi vyjednat se SUas smlouvu o 
spolupráci, která bude obsahovat kromě jiného povinnosti obou smluvních stran, očekávané 
výsledky a jak s nimi bude naloženo, termíny a způsob financování. Rada svazku pověřuje 
předsedu k podpisu smlouvy. 
Termín: 15.11.09 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
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Usnesení č. 2: Rada svazku ukládá předsedovi a Ing. Horovi v návaznosti na změnu postoje 
SUas jednat o příspěvku ze strany KK. 
Termín: 10.12.09 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
3/2 Podána informace o průběhu realizace projektu. Vedle již zmiňovaných WS se 
hlavní pozornost věnovala průběžné zprávě za 1. pololetí a návrhu změny rozpočtu. Příští 
týden se v SRN uskuteční další jednání partnerů ReSource, kterého se zúčastní Ing. 
Makovička a Ing. Štěpánková. 
 
3/3 Potřeby předfinancování projektu. Doposud se pozornost věnovala otázce zajištění 
spolufinancování, je však již stejně důležité mít vyřešené předfinancování projektu. Finanční 
potřeba se bude odvíjet od rychlosti proplácení průběžných nákladů. Pokud se to stihne do 6 
měsíců, pak bude stačit částka 2 mil. Kč. Z toho je cca ½ předpoklad zajistit ze 
spolufinancování a o půjčku ve výši 1 mil. bude požádáno město Chodov.  Pokud bude 
proplácení trvat 1 rok, bude nutné v průběhu roku 2010 řešit navýšení na min. dvojnásobek.   
 
Usnesení č. 3: Rada svazku souhlasí s přijetím půjčky od města Chodova a ukládá 
manažerovi zaslat na město Chodov příslušnou žádost. 
Termín: 15.10.09 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
3/4 Realizace studie Masterplan (Urbanistická studie) 
Dle hmg projektu je nezbytné v následujících týdnech zadat velkou rozvojovou studii. Za 
tímto účelem se vypracuje její zadání a to za účasti všech obcí a partnerů. 
 
Usnesení č. 4: Rada svazku ukládá manažerovi zajistit ve spolupráci s ostatním pracovníky 
zainteresovanými v Ressource návrh zadání studie a tento elektronicky projednat se všemi 
obcemi a s partnery. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
Usnesení č. 5: Rada svazku ukládá předsedovi zajistit výběrové řízení na dodavatele studie 
dle pravidel programu. RS pověřuje Ing. Stefana stanovením výběrové komise. RS pověřuje 
předsedu k podpisu smlouvy s vítěznou firmou podle výsledků VŘ. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
Usnesení č. 6: Rada svazku pověřuje manažera přípravou zadání a VŘ na ostatní části 
projektu. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
 
4/ Realizace projektů ROP  
 
Mikroregion So-V byl úspěšný v žádostech o dotaci z ROP. Schválené byly následující 
projekty: 
4/1 Studie projektu Antonínské arboretum  1.641 tis, 1.939 tis včetně DPH 
4/2 Dovolená na Sokolovsku – produktové balíčky  1.677 tis, 1.891 tis včetně DPH 
4/3 Projektová dokumentace napojení páteřní cyklostezky na Slavkovský les Březové, 

část Tisová  1.337 tis, 1.581 tis včetně DPH  

 



Mikroregion Sokolov – východ 
  Karlovarský kraj 

Ing. Makovička SR připomněl obsah jednotlivých projektů. U Antonínského arboreta se 
jedná o přípravu významné místní pamětihodnosti a o využití potenciálu pro rozvoj 
odborných kapacit na Sokolovsku. U produktových balíčků se navíc jedná o vytištění 
překladu historické vlastivědy, což bude významný „státnický“ počin pro zvýšení 
sounáležitosti obyvatel s regionem. Projektová dokumentace napojení páteřní cyklostezky 
obsahuje dokumentaci pro stavební povolení a provedení stavby. Je třeba okamžitě zajistit 
provedení VŘ dle pravidel ROP. 

Usnesení č. 7: Rada svazku ukládá předsedovi a manažerovi zajistit výběrová řízení na 
realizátory projektů dle pravidel ROP. RS pověřuje Ing. Stefana zajištěním provedení VŘ, 
stanovením výběrové komise a pověřuje předsedu k podpisu smluv s vítěznými firmami 
podle výsledků VŘ. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení č. 8: Rada svazku stanovuje manažerem projektů Ing. Makovičku a na Antonínské 
arboretum dále pana Matyo. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Financování projektů: 

Před podáním žádostí o dotaci byly s obcemi Sokolov, Březová a Královské Poříčí 
předjednány půjčky na předfinancování projektů. Spolufinancování pro rok 2009 v celkové 
výši 44.000 Kč + 62 000 = 106.000 Kč bude provedeno z rozpočtu roku 2009 a pro rok 2010 
bude řešeno takto: 

4/1 (Antonínské arboretum)– 95.000 Sokolov a 20.000 D. Rychnov 

4/2 (Produktové balíčky, vlastivěda) – pokrýt z rozpočtu Mikroregionu pro rok 2010 

4/3 (Dokumentace napojení na páteřní cyklostezku) – Březová 47.000 Kč a 12.000 Kč 
Šabina. 
Usnesení č. 9: Rada svazku souhlasí se zajištěním předfinancování a spolufinancování dle 
výše uvedeného návrhu. RS ukládá manažerovi zaslat obcím požadavky tak, aby bylo 
možné je zahrnout do rozpočtů na rok 2010.  
Termín: 15.10.09 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Projednání smluv o dotaci: 
Usnesení č. 10: RS schvaluje uzavřít a opravňuje předsedu svazku podepsat smlouvu o 
poskytnutí dotace z rozpočtových prostředků regionální rady regionu soudržnosti 
severozápad a to na  projekt s názvem: Studie projektu Antonínské arboretum, registrační 
číslo projektu CZ.1.09/2.1.00/18.00345 
 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
Usnesení č. 11: RS schvaluje uzavřít a opravňuje předsedu svazku podepsat smlouvu o 
poskytnutí dotace z rozpočtových prostředků regionální rady regionu soudržnosti 
severozápad a to na  projekt s názvem: Dovolená na Sokolovsku – produktové balíčky, 
registrační číslo projektu: CZ.1.09/4.3.00/18.00354 
 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení č. 12: RS schvaluje uzavřít a opravňuje předsedu svazku podepsat smlouvu o 
poskytnutí dotace z rozpočtových prostředků regionální rady regionu soudržnosti 
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severozápad a to na  projekt s názvem: Projektová dokumentace napojení páteřní 
cyklostezky na Slavkovský les v Březové, část Tisová, registrační číslo projektu: 
CZ.1.09/2.1.00/18.00346 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
 
5/ Cyklostezka po rekultivovaných výsypkách  
Byly dojednány smlouvy na dotčené pozemky. Ing. Stefan dojednal s ing. Štěpánkem 
darování patek mostu bývalé vlečky. 
Usnesení č. 13: Rada svazku souhlasí s přijetím daru od SUas v podobě patek mostu a 
pověřuje předsedu podpisem smlouvy.  
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
 
6/ Informace o hospodaření  
Manažer svazku přednesl informaci o hospodaření svazku. Stav prostředků na účtech 
k 8.9.09 je: 
 Běžný  285.653,- Kč 
 
Usnesení č. 14: Rada svazku bere na vědomí informace o hospodaření svazku. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
Rozpočtové změny: 
V souvislosti se získáním dotací z ROP předseda provedl příslušné rozpočtové změny, které 
spočívají v zahrnují ceny za zpracování žádosti a administrativní náklady pro provedení VŘ 
a zajištění smluvních podkladů. Další náklady se zahrnou do rozpočtu pro rok 2010. 
Usnesení č. 15: Rada svazku bere na vědomí informaci o provedených rozpočtových 
změnách č 2. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
Rozpočet pro rok 2010 a rozpočtový výhled do roku 2010 
Usnesení č. 16: Rada svazku pověřuje předsedu sestavením návrhu rozpočtu na rok 2010 a 
rozpočtového výhledu do roku 2012 a k jejich zaslání obcím k vyvěšení na úředních 
deskách. 
Termín: 15.10.09 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 
 
6/ Informace  

- Dosavadní firma, která vedla účetnictví, z kapacitních důvodů smlouvu vypověděla. 
Manažer zajistit nabídku jiné odborné firmy AT KONZULT, s.r.o. ve stejných 
finančních intencích.  

Usnesení č. 16: Rada svazku souhlasí se změnou účetní firmy a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy. 
Hlasování: Pro 9, Proti – 0, Zdržel se – 0 
 

 
7/ Různé  
 

- I. Truksa předal přítomným své poznatky z návštěvy obce Jindřichovice p. Smrkem. 
- Ing. Cervan vyzval přítomné k aktivní účasti na oslavách 65. výročí osvobození 

regionu v příštím roce. 
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- Ing. Hora pozval přítomné na další ročník konference Budoucnost, tentokrát na téma 
sociální služby. 

- Ing. Hora pozval přítomné do Chodova na oslavy, které město pořádá v září. 
 

Příští zasedání rady se uskuteční v prosinci v Královském Poříčí. 
 
 
 

Zapsal: Ing. Ivan Stefan, Ing. Miroslav Makovička  
    
 
 

Ing. Ivan Stefan 
     V Královském Poříčí 10.9.09            předseda rady svazku 
 


